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PROTOKOLL STYREMØTE 03/2023 - 25 
Tirsdag 13. juni kl. 17.00 – 18.00 

 
Digitalt  

Til stede: Pål Brun-Hansen, Bjørn Riiber, Elisabeth Wilhelmsen, Aleksander Wraali, Lisbeth 
Johannesen og Christian Grønli (referent) 
Fravær: Tore Blokhus 
 

 
SAK 11 GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL 
  Se vedlagte protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 

Styret besluttet  
å godkjenne protokollen fra Styremøte 02/2023 - 25 
 
 

SAK 12 INFORMASJON FRA SEKSJONENE 
- Fra Friskis       (3min)   Bjørn 

2% medlemsvekst i 2022. Flere klubber med nedgang enn med vekst 
- Fra BTC       (3min)  Aleksander 

Satsing på rekruttering. Skuffende med avslag på søknad om midler.  
Toppidrettsutvalget skal ha møte og møtestruktur for høsten klarlagt. Ny landslagstrener på plass. 
Norgesserien endret til 2-mannslag 

- Fra Petanque      (3min)  Tore 
Ny klubb på Karmøy, med lisensfri turnering. NM i Holmestrand i månedsskiftet juni/juli. Stor 
aktivitet med turneringer i helgene. 

         
 

  Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 

 
SAK 13 KJERNESAKER I SEKSJONENE (2 viktigste) 

- Fra Friskis       (3min)   Bjørn 
Aktivisering av kontrollutvalg 
Inspirasjonsturne for å besøke alle idrettslag i høst 

- Fra BTC       (3min)  Aleksander 
Rekruttering prioritet nr. 1 

- Fra Petanque      (3min)  Tore 
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Holmestrand overtatt et fjøs som man staser på kan bli innendørsarena, da to andre arenaer er 
borte 
         
 
  Forslag til vedtak: 

Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 

 
SAK 14 OPPSUMMERING FRA IDRETTSTINGET I BERGEN (20min) Pål 
 
Knytet mange gode kontakter på Tinget. Hektisk aktivitet og lange dager. Stående invitasjon til 
Paraidrettssenteret i Trøndelag. (Pål og Aleksander tar sikte på å besøke det). Vår sak ble utsatt til 
ekstraordinært Ting til høsten. Organisasjonsmessig nøytralitet; det skal ikke ha noe å si for 
økonomien om hvordan man er organisert i idretten som særforbunf 

         
 

  Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 
 
 

Sak 15 PROFILERINGSFILMER AV VÅRE IDRETTER   (5min)       Christian 
 
På Tinget hadde veldig mange forbund gode presentasjoner av sine idretter på video. Dessverre 

har ikke vårt forbund noe tilsvarende. GS møter et videoproduksjonsselskap på 
torsdag 16/6 og innhenter litt info om priser etc. Det vil bli sendt en oppfordring fra 
GS og President til respektive seksjoner om å godkjenne produksjon av en kort 
presentasjon av sin idrett til bruk på arrangementer, TV etc. 
      
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å slutte seg til GS sitt forslag 
 
 

Sak 16 FORSLAG PÅ MØTEPLAN HØSTEN   (5min)        Christian 
22.august  (allerede godkjent) 
24.oktober klokken 17.00 
12.desember klokken 17.00, med påfølgende middag med administrasjonen. 
     
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å godkjenne oppsatt møteplan 

 
 
Sak 17 EVENTUELT      
  

 
 


